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 Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 22. oktober 2015   

 

Deltagere: Ib, Camilla, Laila, Lars og Aage.  

 

1) Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde (03.09.15) –  godkendt. 

 

2) Bestyrelsen konstituerede sig uændret efter generalforsamlingen den 24.09.2015 således: 

Formand: Camilla 

Næstformand: Lars 

Kasserer: Ib 

Sekretær: Aage 

Medlem: Laila 

 

3) På generalforsamlingen fortalte Laila, at kommunen den 24.09.15 uopfordret havde oplyst at stien 

til det grønne område ville blive beskåret i nær fremtid. Dette er ikke sket endnu. Formanden er i 

dialog med Grundejerforeningen Chr. Lehns vænge om samarbejde omkring fældning af flere 

store træer som potentielt kan være til fare for bebyggelser på Anneksvænget. 

 

4) Grundejerforeningens konto i Danske Bank skal ændres til en foreningskonto på et CVR nummer. 

Dette kræver internetadgang og en mailadresse. Fremsendte formularer blev udfyldt og 

formanden oprettes midlertidigt som kontaktperson idet kassereren ikke har adgang til internet 

og dermed netbank og mailadresse. Der følges op på dette ved næste bestyrelsesmøde. 

 

5) Der blev talt om at oprette en facebookside for Grundejerforeningens beboere. Laila starter op 

som administrator. Bestyrelsen tester indtil næste møde hvor en evt. igangsætning afgøres og 

heraf tilhørende retningslinjer udfærdiges for facebooksiden. 

 

6) Formanden retter henvendelse til Odense Kommune for indhentning af fakturakopi på udskiftning 

af fliser i oktober 2015 samt give Odense Kommune info om Fyens Totalservices udtalelse om at  

fliser på stamvejen trænger til udskiftning flere steder. 

 

 

Næste bestyrelsesmøde aftalt til 28.01.2016 hos Laila kl. 18.30, ændret mødetid pga rund dag ;-). 

 

Referat udarbejdet af Aage Uhre. 


